
 

   PROTOKOLL 

   STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats:  2024-06-10, 18:30, Dala SK Mjörn Västra Bodarne   

Närvarande:    Henrik O, Lennart Z, Eleonor N, Leif T, Per N, John H samt Björn 

Dahlin (adjungerad) 

 

§ 1. Mötets 
öppnande:  

Vägföreningens ordförande Henrik förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2. Fastställande av 
dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3. Föregående 
mötesprotokoll: 

Genomgång och godkännande av föregående 
styrelseprotokoll 2024-05-06 

§ 4. Bygglovsansök
ningar: 

- Sommarovägen 4 
- Två hus ska eventuellt byggas på 

Furutjärnsvägen (Vi bevakar beslut i nämnden.) 

§ 5. Påbörjade 
byggnationer: 

 Inga kända 

§ 6. Planerade 
arbeten: 

-     Asfaltering av Smedbacken 12/6 
-    Slaghackning av vårt vägnät. 
-     Skyltar med texten ”Vinterväghålles ej” i   
anslutning till Strandpromenaden, planeras till senare 
i höst 
-     Brunn på gångväg mellan Kyrkvägen och 
Björkängsvägen tar inte emot vatten. 
- Åtgärda översvämning i korsningen 

Skarpebovägen och Genvägen. Vecka 24 

§ 7. Utförda arbeten: - Inget. 

§ 8. Ekonomi: - Medlemsavgifterna, 35 har inte betalt. Kassören 
sänder ut en påminnelse med tilläggsavgift. 

§ 9. Övriga frågor: - Vägföreningen är kallad till en tilläggsbesiktning 
11/6 beträffande Etapp 2 och då speciellt 
Lärketorpsvägen men även det som kom upp 
efter förra besiktningen kommer att följas upp. 
Styrelsen representeras av Henrik, Leif och Björn. 

-  Delar av Styrelsen har varit ute och tittat på 
växtligheten som påpekats skymma sikten vid 
järnvägsbron. Styrelsen har också varit i kontakt 
med markägaren Trafikverket klargjorde att de 



varken har för avsikt att åtgärda eller betala för att 
ta bort träd och sly på det aktuella markavsnittet. 
Föreningen får slaghacka på samma sätt som 
sker inom hela vårt vägnät. 

     Svar på det mejl som inkommit kommer att    
skrivas. 
- Det kraftiga regnet för med sig att grus rinner ut 

på vägarna. Styrelsen har påbörjat en diskussion 
om detta. Åtgärder har påbörjats på vissa platser. 

- Kommunen sköter ingen utsmyckning i Västra 
Bodarna. Vägföreningen har förhandlat till sig ett 
litet överskott av de blommor som blivit över efter 
utsmyckning av centralorten. Frivilliga i föreningen 
har sedan stått för planteringen som räckt till två 
platser stationen och skolan. Intresset för att 
vattna blommorna har varit svårt att få till. 
Styrelsen beslutar att det är sista året som 
vägföreningen ombesörjer detta med hopp om att 
någon annan vill ta över uppgiften. Vi tillfrågar 
Byalaget om intresse. 

§ 10. Nästa möte: Måndagen den 12 augusti klockan 18:30. 

§ 11. Mötets avslut: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet.    Justeras: 

 

 

 

John Hedlund    Henrik Olsson 

Sekreterare     Ordförande 


